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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

„Mi lesz a városi tömegközlekedéssel?" címmel a házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani a gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Mint az Ön előtt is bizonyára ismert Magyarország népességének jelentős része é1 olyan
városokban, amelyeknek nincs önálló közlekedési vállalata .
Sajnos ezeken a településeken is súlyos tömegközlekedési gondok vannak . Nem lehet
hátrányosabb helyzetbe hozni a kisebb települések lakosságát sem .
Ezért kérjük, hogy normatív alapon, fejkvótára jutassák el az egyes településekre a
tömegközlekedési támogatást .

Tisztelt Miniszter úr!

Kérdezem, hogy a minisztérium milyen módon kívánja megszüntetni a jelenlegi igazságtalan
helyzetet a tömegközlekedési támogatásokat illetően?
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